

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China

All HK Inter-Secondary Schools 3x3 Basketball Marathon

【 Notice to Participating Teams 】

1. Unless otherwise stated, the rules of the International Basketball Federation (FIBA) and Official FIBA 3x3 Basketball Rules shall be applied.
2. **Teams**
Each team shall consist of no more than 5 players (3 players on the court and 2 substitutes).
*Note: **Only 1 coach** for each team is allowed to give instructions to the players in the substitution area.*
3. Teams shall be properly dressed and have their score sheets filled in **20 minutes before the scheduled time of the match**. If any team is not ready to start at the scheduled time, the referee may declare a walk-over.
4. Member of a team cannot be changed when a match has been started.
5. No player shall be allowed to play if he/she fails to produce his/her valid student registration card before the start of a match.
6. Teams without team manager are not allowed to compete. Team managers are required to maintain the discipline of their teams both on and off the field. School are responsible to arrange enough team managers to avoid time clash between different teams. No request for re-arrangement will be accepted.
7. Uniform and Colours
 - 7.1 Please refer to General Rules of Sports Competition item 7.
 - 7.2 Each team shall wear shirts of the **same style and dominant colour** front and back.
 - 7.3 **Each player shall wear sports shorts with no limitation on colour.**
 - 7.4 Each player shall be numbered on the front and back of his shirt with plain numbers of a solid colour contrasting with the colour of the shirt.
 - 7.5 The number on the player's front shall be 10cm high, and on his back 20cm high.
 - 7.6 The numbers shall be from 0, 00, 1 to 99 (1-9 shall be a single number) and there cannot be duplicate number on the same team.
 - 7.7 Team Colour
 - 7.7.1 **Jersey has to primarily feature a single dominant colour.**
 - 7.7.2 The first team named in the fixture (home team) shall wear light-coloured shirts.
 - 7.7.3 The second team named in the fixture (away team) shall wear dark-coloured shirts.
 - 7.7.4 No team is allowed to wear grey colour.
 - 7.7.5 Light-colour means white or yellow colour.
 - 7.7.6 **Teams should follow the decision of referee for issue of clash or similar of colour and the match should go on under the decision of referee.**
 - 7.8 **All players in a team are required to wear same colour same style short sleeves sportswear under the uniform tops or bibs if any individual would like do so.**
 - 7.9 **All players in a team must use same colour protective equipment or tape on upper body.**
 - 7.10 **In the case of controversy on uniform and colours, the referee's decision is final.**

8. 3x3 ball shall be used in all categories.
9. The organizer reserves the right to decide on issues not mentioned above, including change of competition time when necessary. The decision of the organising committee is final.
10. Competition will be cancelled according to the public announcement of the Education Bureau, Hong Kong Observatory or Environmental Protection Department as below:

	Situation		Arrangement
Education Bureau	All schools are to be closed because of adverse weather		All competitions will be cancelled
Hong Kong Observatory	Indoor Sports Centre:		
	At: 6:30 a.m.	Tropical cyclone warning signal No.3, red rainstorm warning or other higher warning signal is hoisted	All competitions starting before 1:00 p.m. will be cancelled
	At: 11:00 a.m.		All competitions starting from 1:00 p.m. onward will be cancelled
Environmental Protection Department	Air Quality Health Index (AQHI) reaches the band of 10+		All competitions of the affected district (competition venue) will be cancelled
In the event of wet weather, participating teams must report to the competition venue. The referee will decide postponement of the fitness of ground condition before the start or during the course of a match.			

中國香港學界體育聯會
全港中學校際三人籃球馬拉松

【參賽隊伍注意事項】

1. 除特別聲明外，所有賽事均依照國際籃球比賽規則及國際 3x3 籃球比賽規則舉行。
2. 球隊
每隊應包括不多於 5 名球員，3 名場上球員及 2 名替補員。
備註：每隊只容許 1 名教練在替補席範圍內指導比賽。
3. 參賽隊員應於賽前二十分鐘換妥球衣及填妥球員名單，如在指定開賽時間仍未能出賽者，則判棄權論。
4. 當場開賽後不能更改球員名單。
5. 運動員於賽前未能出示有效註冊證者不准出賽。
6. 未有領隊之球隊將不獲准出賽，領隊須負責所屬球隊之球員及其支持者在場內外之行為操守。已報名各組賽事之學校，必須安排足夠領隊。賽會將不會以不同組別比賽時間相撞為由更改賽程。
7. 比賽服裝、球衣及顏色
 - 7.1 服裝要求須按照比賽通則第 7 項。
 - 7.2 全隊球員必須穿著同色同款及前後主色相同之球衣。
 - 7.3 下身必須穿上運動短褲，顏色不限。
 - 7.4 球衣前後必須佩有號碼，而號碼應為實心字，號碼顏色應與球衣顏色有明顯分別。
 - 7.5 球衣號碼前面應為 10 厘米高，而後面號碼應為 20 厘米高。
 - 7.6 球隊應使用 0 及 00、及 1 至 99 號的號碼，全隊不能有雙重號碼，1 至 9 號必須為單位數字。
 - 7.7 球衣顏色
 - 7.7.1 球衣須以單一顏色為主。
 - 7.7.2 賽程表上先排名的球隊（主隊）應穿著淺色球衣。
 - 7.7.3 賽程表上後排名的球隊（客隊）應穿著深色球衣。
 - 7.7.4 所有球隊均不能穿著灰色球衣。
 - 7.7.5 淺色為白色或黃色。
 - 7.7.6 如裁判認為主客雙方的球衣顏色有明顯分別而沒有妨礙比賽時，雙方球隊必須作賽。
 - 7.8 球員如於球衣或號碼衣內穿著短袖上衣，全隊球員必須劃一穿著同色同款之短袖上衣。
 - 7.9 所有在上身的保護裝備及貼布的顏色，全隊必須一致。
 - 7.10 任何有關比賽服裝、球衣及顏色之爭議，當場裁判的裁決為最終決定。

8. 所有組別賽事採用 3x3 比賽用球。
9. 賽會保留更改比賽時間及一切裁決之最終決定權，參賽隊伍不得異議。
10. 將根據教育局、天文台或環保署發出下列之訊息，而作出取消賽事之安排：

	情況	賽事安排
教育局	宣佈停課	全日取消
天文台	室內體育館：	
	上午 6:30	三號或以上颱風訊號、
	上午 11:00	紅色或黑色暴雨訊號
		上午至下午 1:00 前之賽事取消
		下午 1:00 或以後之賽事取消
環保署	空氣質素健康指數達到 10+	受影響地區之賽事取消
如遇上天氣潮濕或下雨時，球隊應到場報到，有關賽事裁判將視乎情況決定比賽是否如期舉行。		